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         KS-BOR.0002.53.2021 
 
Protokół 
Nr XXXII/2021 
XXXII sesji Sejmiku Województwa   
w trybie zdalnym                                                                                                                                                
w dniu 30 listopada 2021 r. 
 
Początek sesji w trybie zdalnym: godz. 11:00 
Zakończenie sesji w trybie zdalnym: godz. 15:11 
Spośród 30 radnych uczestniczyło: 29 
 
Obecni radni:  

1. Adamczyk Edward 
2. Andruszkiewicz Jolanta 
3. Astramowicz-Leyk Teresa 
4. Bobek Jan  
5. Brzezin Gustaw Marek 
6. Chyl Marek 
7. Czemiel Paweł 
8. Gorczyca Stanisław 
9. Homza Zbigniew 
10. Hordejuk Bernadeta 
11. Jaskulska Sylwia 
12. Kazimierczuk Marcin 
13. Kierozalski Grzegorz 
14. Kluge Grażyna 
15. Kozłowski Patryk 
16. Kuchciński Marcin 
17. Osiecki Julian 
18. Palińska Magdalena 
19. Pawlik Jacek 
20. Piotrowska Jolanta 
21. Piwowarczyk Marcin 
22. Politewicz Tadeusz 
23. Prokop Grzegorz 
24. Rudnik Dariusz 
25. Słoma Jarosław 
26. Sycz Miron 
27. Śląska-Zyśk Wioletta 
28. Ulewicz Bożenna 
29. Żuchowski Henryk.  

 
Nieobecni radni: 

1. Szulc Jolanta.  
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Pełny zapis transmisji z obrad XXXII sesji Sejmiku dostępny jest w Biuletynie 
Informacji Publicznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-
Mazurskiego  
w Olsztynie  pod adresem:  
https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-
sesji-sejmiku.html  
oraz na stronie internetowej samorządu województwa pod adresem: 
https://warmia.mazury.pl/wladze-wojewodztwa/sejmik/archiwalne-sesje-sejmiku. 
 
1. Otwarcie obrad. 
 

Przewodnicząca Sejmiku, p. Bernadeta Hordejuk otworzyła sesję Sejmiku 
  i przeszła do realizacji porządku obrad.  

     
 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że grupa radnych województwa 

przedstawiła projekty uchwał w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Marszałka 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/375/08 
Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie 
ustalania diet przysługujących radnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Dodała, że 
projekty zostały przekazane radnym. Zaproponowała umieszczenie ww. projektów uchwał  
w porządku obrad Sesji odpowiednio pod numerem 13 oraz 14. 
Kontynuując poinformowała, że z inicjatywy Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej i Klubu 
Radnych PSL wpłynął projekt Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
w sprawie wsparcia dla służb mundurowych, samorządów i organizacji społecznych 
działających na granicy polsko-białoruskiej, który został także przekazany radnym i będzie 
procedowany w punkcie Sprawy różne, podobnie jak wcześniejszy projekt stanowiska  
z inicjatywy Klubu Radnych PiS. Dodała, że z inicjatywy Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej i Klubu Radnych PSL wpłynął również drugi projekt Stanowiska Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie walki z pandemią koronawirusa  
COVID-19. 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności i poinformowała, że w sesji 
bierze udział 29 radnych. Kolejno stwierdziła prawomocność obrad. 

 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała pod głosowanie włączenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 
Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

  
  Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości wynagrodzenia Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego głosowało – 
19 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 8 .   

 
Imienne wyniki głosowania (Dołączenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Marszałka Województwa Warmińsko-
Mazurskiego): 
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34 XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

1 
2. Wniosek o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości wynagrodzenia Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.11.2021 11:05 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 8 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek WSTRZYMUJĘ SIĘ

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 

10. Hordejuk 
Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin PRZECIW 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ

15. Kozłowski 
Patryk WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Żuchowski Henryk WSTRZYMUJĘ SIĘ

 

 
 
W dalszej części Przewodnicząca Sejmiku poddała  pod głosowanie włączenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/375/08 Sejmiku 
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Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalania diet 
przysługujących radnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 

  Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XVII/375/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 
2008 r. w sprawie ustalania diet przysługujących radnym Województwa Warmińsko-
Mazurskiego głosowało – 17 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 10 .   

 
Imienne wyniki głosowania (Dołączenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/375/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalania diet przysługujących radnym Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego): 

 

 

34 XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

2 

2. Wniosek o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr XVII/375/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalania diet 
przysługujących radnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.11.2021 11:06 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 17 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 10 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Osiecki Julian NIEOBECNY 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena WSTRZYMUJĘ SIĘ

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek WSTRZYMUJĘ SIĘ

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz OBECNY 
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10. Hordejuk 
Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin WSTRZYMUJĘ SIĘ 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ

15. Kozłowski 
Patryk WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Żuchowski Henryk WSTRZYMUJĘ SIĘ

 

 
 

 
Kolejno Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Skarg Wniosków  

i Petycji przejawiła inicjatywę uchwałodawczą w sprawie projektu uchwały dotyczącego 
przekazania petycji według właściwości Zarządowi Województwa. Wyjaśniła, że Uchwała 
dotyczy 11 petycji w sprawie podjęcia formalnych działań zapewniających wdrażanie 
instrumentu RLKS (Rozwoju Lokalnego Kierowanego przez Społeczność) w latach 2021-
2027 na obszarze całego województwa warmińsko-mazurskiego i będzie procedowana  
w punkcie Skargi, Wnioski, Petycje. 

Nadmieniła, że wszystkie materiały zostały przekazane radnym drogą elektroniczną. 

Przewodnicząca Sejmiku zapytała, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 
 
Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku przeszła do realizacji porządku 

obrad XXXII sesji Sejmiku, który kształtował się następująco: 
 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 
4. Informacja z realizacji Programu Operacyjnego "Rybactwo i Morze" na lata 2014-

2020 w zakresie zadań Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego jako 
Instytucji Pośredniczącej we wdrażaniu programu - referujący: p. S. Jaskulska, 
Członek Zarządu Województwa. 

5. Informacja o stanie realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia 
Mazury 2014-2020 oraz pozostałych projektów unijnych na drogach wojewódzkich - 
referujący: M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Samorządu 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2022 - referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek 
Województwa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Samorządu 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2022-
2027- referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania przez Fundację "Pro Kolej" z siedzibą 
 w Warszawie do usunięcia naruszenia prawa powstałego w wyniku podjęcia 
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Uchwały Nr XXX/582/13 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 
 24 września 2013 r. w sprawie przyjęcia "Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego" - 
referujący: M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/701/17 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 
stypendiów sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe  
w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym - referujący:  
p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kiwity  
w województwie warmińsko-mazurskim - referujący: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu 
Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Warmińsko- Mazurskiego na lata 2021-2039 - referujący:  
p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na 2021 rok - referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Marszałka 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego – referujący p. J. Bobek, Radny 
Województwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/375/08 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie 
ustalania diet przysługujących radnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego – 
referujący p. J. Bobek, Radny Województwa. 

15. Skargi, Wnioski, Petycje - referująca: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 
16. Sprawy organizacyjne Sejmiku. 
17. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI Sesji Sejmiku z dnia 26.10.2021 r. 
18. Sprawy różne. 
19. Oświadczenia radnych. 
20. Zamknięcie Sesji. 
 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami sesji. 
 

Radna Jolanta Andruszkiewicz zwróciła się z prośbą, aby Sprawozdanie Marszałka 
Województwa z prac Zarządu w okresie między posiedzeniami sesji, które jest przekazywane 
radnym, zawierało bardziej precyzyjne informacje. Wskazała, że w ww. Sprawozdaniu 
brakuje informacji dotyczących np. szczegółów zawieranych aneksów. Zaapelowała, aby  
w przyszłości takie dane były uwzględniane. Zdaniem radnej przekazywanie bardziej 
dokładnych danych zmniejszy liczbę zadawanych pytań do ww. Sprawozdania.   

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że powyższa sugestia zostanie odnotowana 

w protokole.   
     

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku przeszła do realizacji 
kolejnych punktów porządku obrad.   
 



7 

 

4.   Informacja z realizacji Programu Operacyjnego "Rybactwo i Morze" na lata 2014-
2020 w zakresie zadań Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego jako 
Instytucji Pośredniczącej we wdrażaniu programu. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki pozytywnie zaopiniowała przedłożoną 
Informację.  
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku zamknęła punkt.  
 
5.  Informacja o stanie realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia 

Mazury 2014-2020 oraz pozostałych projektów unijnych na drogach wojewódzkich. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 
zaopiniowała powyższą informację. Następnie oddała głos Dyrektorowi Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemarowi Królikowskiemu.  

 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 

korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił informację o stanie realizacji 
Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia Mazury 2014-2020 oraz pozostałych 
projektów unijnych na drogach wojewódzkich. Tytułem wprowadzenia poinformował, że 
ZDW przygotował i realizuje w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia 
Mazury 2014-2020 dwanaście projektów infrastrukturalnych, w tym 8 projektów na liście 
podstawowej (z których tylko projekt dot. drogi nr 651 Gołdap-granica województwa nie jest 
realizowany), trzy projekty na liście rezerwowej oraz jeden projekt dotyczący budowy tras 
rowerowych (Mazurska Pętla Rowerowa). Ponadto wskazał, że ZDW realizuje jeden projekt z 
Programu Operacyjnego Polska Wschodnia (odcinek łączący miasto Olsztyn wzdłuż DW 598 
z obwodnicą) oraz jeden z Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Rosja (DW 512 
Bartoszyce). Kolejno p. Waldemar Królikowski przedstawił stan realizacji zaplanowanych 
inwestycji dodając, że poza DW 527 i DW 604, wszystkie zadania inwestycyjne są bliskie 
ukończenia. Następnie podsumował dwie perspektywy finansowe obejmujące lata 2007-2020. 

W dalszej części p. Waldemar Królikowski przeszedł do omówienia realizacji 
poszczególnych inwestycji z listy podstawowej: 

1. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 545 z przebudową dwóch skrzyżowań w m. 
Nidzica wraz ze wschodnim wylotem drogi 604 (inwestycja zakończona); 

2. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 519 na odcinku Małdyty – Morąg (inwestycja 
zakończona); 

3. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 504 Pogrodzie – Braniewo na odcinku Pogrodzie – 
Frombork (inwestycja zakończona); 

4. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 504 Pogrodzie – Braniewo na odcinku Frombork – 
Braniewo (inwestycja zakończona). W tym miejscu przedstawił szczegóły i problemy 
związane z realizacją zadania; 

5. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 507 Braniewo – Pieniężno na odcinku Braniewo – 
Wola Lipowska (inwestycja zakończona);   

6. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 507 Braniewo – Pieniężno na odcinku Wola 
Lipowska – Pieniężno (nastąpił odbiór robót);  

7. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 512 na odcinku Pieniężno – Bartoszyce (termin 
wykonania: czerwiec 2022 rok); 
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8. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 651 na odcinku Gołdap–granica województwa 
(inwestycja w tej perspektywie finansowej prawdopodobnie nie będzie realizowana ze 
względu na jej wysoki koszt). 

Kontynuując Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie przedstawił 
inwestycje z listy projektów rezerwowych: 

1. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 592 na odcinku Kętrzyn – Giżycko (trwa 
projektowanie, wykonanie w nowej perspektywie finansowej); 

2. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 604 na odcinku Robaczewo – Wielbark (projekt 
dofinansowany z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, jeden odcinek zakończony, na 
drugim odcinku trwają prace, które zakończą się we wrześniu 2022 roku); 

3. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 527 na odcinku Morąg – Olsztyn (realizowana jest 
część projektu na odcinku Łukta-Olsztyn, trwają roboty budowlane, zakończenie 
realizacji w 2023 roku). 

Dalej p. Waldemar Królikowski poinformował radnych o projekcie dotyczącym budowy tras 
rowerowych pn. „Mazurska Pętla Rowerowa – Północno-Wschodni Trakt Rowerowy Krainy 
Wielkich Jezior Mazurskich”. Dodał, że obecnie trwa etap przetargowy. 
W ostatniej części prezentacji p. Waldemar Królikowski omówił projekty realizowane ze 
środków UE: 

1. Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 598 na odcinku od skrzyżowania ul. Płoskiego z 
ul. Witosa/Bukowskiego do węzła Jaroty S51 (z PO Polska Wschodnia 2014-2020, 
inwestycja zakończona); 

2. Budowa nowego przebiegu drogi wojewódzkiej nr 512 wraz z budową przeprawy 
mostowej na rzece Łynie w m. Bartoszyce (z Programu Współpracy Transgranicznej 
Polska-Rosja 2014-2020). 
 

Radny Marcin Kazimierczuk powiedział, że cieszy się z faktu, iż obwodnica 
Pieniężna ponownie została oddana do użytku. Podziękował za przekazaną informację w tym 
zakresie.  Kolejno poruszył kwestię ul. Krasickiego w Bisztynku, która biegnie w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 594, wskazując na jej fatalny stan, który stanowi niebezpieczeństwo dla 
mieszkańców. Następnie zaapelował o podjęcie działań w kierunku podjęcia prac na 
wspomnianym odcinku drogi. Zaznaczył, że pomimo problemów z konserwatorem zabytków, 
należałoby przygotować stosowną dokumentację i złożyć wniosek na rozbudowę  
ul. Krasickiego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 594 w Bisztynku w ramach Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Dodał, że w ramach 
wspomnianego Programu, Samorząd Województwa otrzymał wsparcie finansowe na długo 
oczekiwany odcinek Kwietniewo-granica województwa. Zdaniem radnego warto rozważyć 
złożenie wymaganej dokumentacji w kolejnym naborze Programu w celu podjęcia prac na 
wspomnianym odcinku drogi wojewódzkiej w miejscowości Bisztynek. 

 
Radna Jolanta Andruszkiewicz poinformowała, że radni otrzymują niepokojące  

informacje od inżyniera kontraktu w sprawie realizowanej drogi wojewódzkiej nr 504  
i w związku  z tym zwróciła się z prośbą, aby Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich  
w Olsztynie kierował do wiadomości radnych korespondencję prowadzoną z Inżynierem 
Kontraktu. Zdaniem radnej pozwoli to mieć pogląd całej sytuacji. Dodała, że z przekazanej 
przez Inżyniera informacji wynika, że Zarząd Dróg Wojewódzkich zatrudnił do sprawdzenia 
dokumentów osobę bez doświadczenia i w związku z powyższym poprosiła o informację  
w tej sprawie.  W dalszej części poruszyła kwestię wniosków o udzielenie informacji 
publicznej, które składa Inżynier Kontraktu i podkreśliła, że Zarząd Dróg Wojewódzkich  
w Olsztynie ma obowiązek udzielania odpowiedzi na wspomniane wnioski, ponieważ  
w innym przypadku za nieudzielenie informacji grożą sankcje.  
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Radny Jacek Pawlik poprosił o przedstawienie sytuacji związanej z projektem 
dotyczącym drogi nr  513 na odcinku Wozławki-Lidzbark Warmiński i wskazanie na jakim 
etapie są prace. 

 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 

odniósł się do zgłoszonych pytań i poinformował, że sytuacja ulicy w Bisztynku jest znana 
i problem z jej realizacją związany jest m.in. z wymogami określanymi przez konserwatora.  
Dodał, że ZDW stara się realizować inwestycje drogowe w całym województwie, ale odbywa 
się to stopniowo. Zapewnił, że po zakończeniu  prac na drodze nr 513, rozpocznie się 
realizacja wspomnianego odcinka ulicy w Bisztynku. W dalszej części wystąpienia 
przedstawił problem konfliktu z Inżynierem Kontraktu, zapewniając, że po stronie Zarządu 
Dróg Wojewódzkich, wszystkie działania podejmowane są zgodnie z przepisami prawa. 
Nadmienił, że zgłosili sprawę do Prokuratury i obecnie trwa postępowanie wyjaśniające.  
Dodał, że obecnie zatrudniono Inżyniera Zastępczego w celu przeprowadzenia dalszych prac.  
Nadmienił, że wspomniany Inżynier Zastępczy posiada doświadczenie, ponieważ wykonywał 
już podobne zlecenia. Następnie podkreślił, że informacja publiczna obejmuje te dokumenty, 
które nie wymagają przetworzenia i wszystkie  odpowiedzi na wnioski o udostępnienie 
informacji publicznej udzielane są zgodnie z obowiązującym  prawem.  
 

Radny Marcin Kazimierczuk poprosił o udzielenie informacji na temat drogi nr  513 
na odcinku Wozławki-Lidzbark Warmiński. Kolejno poruszył kwestię budowy ronda na 
skrzyżowaniu dróg wojewódzkich nr 592 (pomiędzy Bartoszycami a Kętrzynem) i nr 590 na 
wysokości Korsz oraz wskazał, że w 2019 padła deklaracja o jego realizacji w 2020 roku. 
Wskazał, że inwestycja nie została rozpoczęta i mieszkańcy złożyli w tej sprawie petycję do 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie. Następnie podkreślił, że konieczna jest budowa 
ronda na wspomnianym odcinku. Kontynuując poinformował, że pomimo zapewnień, iż 
wspomniana inwestycja zostanie uwzględniona w inwestycjach priorytetowych, nie została 
zrealizowana. Dodał, że jeżeli zapewnia się mieszkańców o budowie ronda, to należałoby 
zrealizować inwestycję, mając na uwadze bezpieczeństwo użytkowników drogi.  

 
Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski  

odniósł się do kwestii pytań dotyczących drogi nr 513 i poinformował, że w związku  
z  licznymi pytaniami istotnymi dla rozstrzygnięcia przetargowego, termin otwarcia ofert 
został  przesunięty. Kolejno przedstawił procedury związane z wyborem najkorzystniejszej 
oferty i dodał, że planuje się, iż w kwietniu 2022 roku nastąpi podpisanie umowy  
z wykonawcą na realizację zadania. Następnie poruszył kwestię wspomnianego skrzyżowania 
i poinformował, że znajduje się ono na liście zadań priorytetowych. Wskazał, że jest dużo 
skrzyżowań, które wymagają rozpoczęcia prac i w miarę możliwości ZDW podejmuje 
wszystkie konieczne prace. W tym miejscu wskazał, że w pierwszej kolejności  
w porozumieniu z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad będzie realizowane 
skrzyżowanie w Dobrym Mieście. Następnie przygotowywany jest projekt w  Sędławkach. 
Nadmienił, iż w dalszej kolejności planowane jest przygotowanie dokumentacji na 
wspomnianą drogę nr 592.  Kontynuując zapewnił, że prowadzone są statystyki, z których 
wynika, że na skrzyżowaniu, które będzie realizowane w pierwszej kolejności doszło do 
wypadków z ofiarami śmiertelnymi, natomiast w Korszach nie odnotowano wypadków 
śmiertelnych.  

 
Radna Jolanta Andruszkiewicz poinformowała, że zgłosi na piśmie pytanie w sprawie 

trybu wyłonienia Inżyniera Zastępczego.   
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Ponieważ nie było więcej zgłoszeń, Przewodnicząca Sejmiku zamknęła punkt.  
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że opinia Rady Działalności Pożytku 

Publicznego Województwa Warmińsko-Mazurskiego jest pozytywna. Dodatkowo Komisja 
Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały.  

 
Radna Bożenna Ulewicz zaproponowała, aby powyższy Program został omówiony 

podczas sesji. Dodała, że warto byłoby przybliżyć wszystkim radnym planowaną współpracę 
Samorządu Województwa z organizacjami pozarządowymi. W dalszej części wyraziła swoje 
zaniepokojenie zapisami w programie regionalnym na lata 2021-2027 Fundusze Europejskie 
dla Warmii i Mazur związanymi z polityką migracyjną. Wskazała, że podczas  poprzednich 
sesji Sejmiku prezentowane były projekty uchwał, które umożliwiały radnym zapoznanie się 
z tematem. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że decyzją Prezydium i Zarządu w porządku 

obrad nie uwzględniono  prezentacji powyższego projektu uchwały. Podkreśliła, że materiały 
zostały przekazane radnym i poprosiła o zadawanie pytań do procedowanego projektu 
uchwały.  
 

Ponieważ nie było  więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 18  radnych, przeciw – 4, wstrzymało się – 7. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 
Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2022”): 
 

34 XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

3 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Samorządu 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi  
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2022 - referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 
 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.11.2021 12:07 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 4 
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Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 7 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena WSTRZYMUJĘ SIĘ

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek WSTRZYMUJĘ SIĘ

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. Hordejuk 
Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin WSTRZYMUJĘ SIĘ 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ

15. Kozłowski 
Patryk WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 

 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2022-
2027 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że opinia Rady Działalności Pożytku 

Publicznego Województwa Warmińsko-Mazurskiego jest pozytywna. Dodała, że Komisja 
Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała ww. 
projekt uchwały.  

 
W powyższym punkcie radna Bożenna Ulewicz zaproponowała, aby radnym został 

zaprezentowany ww. Program. Dodała, że powinny zostać przedstawione założenia 
Programu, zwłaszcza dot. zadań organizacji pozarządowych ukierunkowanych na politykę 
migracyjną określoną w programie regionalnym na lata 2021-2027 Fundusze Europejskie dla 
Warmii i Mazur. Poprosiła także o określenie ogólnych założeń,  zapisów nt. integracji 
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społecznej migrantów w województwie warmińsko-mazurskim oraz podanie, jakie środki 
zostały przeznaczone na ten cel.  

 
Przewodnicząca Sejmiku wyjaśniła, że w powyższym punkcie nie jest przewidziana 

prezentacja i poprosiła o zadawanie pytań do procedowanego projektu uchwały. Wskazała, że 
radna w swoich pytaniach  odnosi do kwestii podziału środków w ramach programu unijnego, 
który nie jest przedmiotem obrad sesji.  

 
W dalszej części radna Bożenna Ulewicz wyjaśniła, że w ramach programu 

regionalnego na lata 2021-2027 Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur zawarte są zapisy, 
które przypisują zadania organizacjom pozarządowym i według radnej zawierają niepokojące 
zapisy dotyczące polityki migracyjnej dla województwa warmińsko-mazurskiego. 

 
 Przewodnicząca Sejmiku podkreśliła, że procedowany projekt uchwały dotyczy m.in. 

Programu współpracy Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami 
pozarządowymi, które realizują zadania finansowane z budżetu województwa. Podkreśliła, że 
obecnie nie jest procedowany projekt uchwały dotyczący funduszy unijnych, a następnie 
oddała głos Marszałkowi Województwa.  
 

Marszałek Województwa wyjaśnił, że jeżeli chodzi o programy unijne, to Zarząd 
Województwa podejmuje stosowne uchwały w tym zakresie. Nadmienił, że w trakcie pytań 
poruszono dwie odrębne kwestie tj. programu unijnego i programu Samorządu Województwa 
z organizacjami pozarządowymi. Podkreślił, że procedowany Program współpracy 
Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi 
finansowany jest  z budżetu województwa i dofinansowanie wynosi ponad 5,5 mln zł. 
Nadmienił, że ww. Program wraz z zakresem działań został przekazany radnym. Następnie 
poprosił Kierownik Biura Dialogu Społecznego i Pożytku Publicznego, p. Joannę Glezman  
o zabranie głosu i przedstawienie szczegółów w ww. zakresie.  

 
Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz  zgodził się z Marszałkiem 

Województwa i poinformował, że  poruszane kwestie dotyczą programu regionalnego na lata 
2021-2027 Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur. Następnie przedstawił szczegóły 
związane z programem i podkreślił, że jest to program europejski i ma na celu wyrównywanie 
szans. Kontynuując wskazał, że zakres programu obejmuje osoby, które  przebywają i pracują 
w Polsce, tj. m.in. Ukraińców i Białorusinów. Dodał, że działania podejmowane  w ramach 
programu unijnego mają na celu przekwalifikowanie osób, w celu dostosowania do potrzeb 
polskiego rynku.  

 
Kierownik Biura Dialogu Społecznego i Pożytku Publicznego, p. Joanna Glezman  

potwierdziła wcześniejsze informacje, dodając, że Program współpracy Samorządu 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi  na lata 2022-2027 
jest programem współpracy określającym realizację zadań publicznych wymienionych  
w ustawie o  działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w art. 4 ust. 1. Podkreśliła, że 
wszystkie zadania, które są wskazane w programie są finansowane z budżetu województwa 
warmińsko-mazurskiego w wysokości około  5,5 mln  zł.  Wskazała, że wspomniane środki 
będą uwzględniane w budżetach rocznych i przeznaczane na realizację tego programu. 
 

Ponieważ nie było  więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 19  radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 8. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
lata 2022-2027): 

 

34 XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

4 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Samorządu 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 

2022-2027- referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.11.2021 12:17 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 19 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 8 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena WSTRZYMUJĘ SIĘ

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Kazimierczuk 
Marcin WSTRZYMUJĘ SIĘ 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ
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15. Kozłowski 
Patryk OBECNY 30. Żuchowski Henryk WSTRZYMUJĘ SIĘ

 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania przez Fundację "Pro Kolej" z siedzibą  

w Warszawie do usunięcia naruszenia prawa powstałego w wyniku podjęcia 
Uchwały Nr XXX/582/13 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 24 
września 2013 r. w sprawie przyjęcia "Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 
transportu zbiorowego dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego". 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Radny Marcin Kazimierczuk poruszył kwestię zamkniętej linii kolejowej nr 221 

i uruchomionej w związku z powyższym zastępczej komunikacji autobusowej na linii 
Olsztyn-Braniewo, którą zaprzestano wykonywać z dniem 31 marca 2021 r. Wskazał, że 
ubolewa nad tym faktem i kierował w tej sprawie interpelację do Marszałka Województwa.  
W dalszej części poinformował, że Zarząd Województwa złożył wniosek w ramach Funduszu 
rozwoju przewozów autobusowych, dzięki czemu została uruchomiona linia autobusowa 
Braniewo-Orneta. W związku z powyższym zaapelował, aby w ramach wspomnianego 
funduszu złożyć także wniosek o uruchomienie kolejnej linii na odcinku Orneta-Olsztyn, co 
spowoduje rozszerzenie oferty transportowej i umożliwi mieszkańcom dojazd do miasta 
wojewódzkiego.  
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 18  radnych, przeciw – 9, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wezwania przez Fundację 

"Pro Kolej" z siedzibą w Warszawie do usunięcia naruszenia prawa powstałego w wyniku 
podjęcia Uchwały Nr XXX/582/13 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 24 
września 2013 r. w sprawie przyjęcia "Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 
transportu zbiorowego dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego"): 

 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

5 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wezwania przez Fundację "Pro Kolej" z 
siedzibą w Warszawie  

do usunięcia naruszenia prawa powstałego w wyniku podjęcia Uchwały Nr 
XXX/582/13 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 24 
września 2013 r. w sprawie przyjęcia "Planu zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla Województwa Warmińsko-
Mazurskiego" - referujący: M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa.  

 

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:21 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  18 

Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  9 
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Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  0 

    Obecni niegłosujący  2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  PRZECIW  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  ZA  18. Palińska Magdalena  PRZECIW 

4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  PRZECIW 

9.  Homza 
Zbigniew  ZA  24. Rudnik Dariusz  OBECNY 

10.  Hordejuk 
Bernadeta ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  PRZECIW  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz  PRZECIW  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW

15.  Kozłowski 
Patryk  OBECNY  30. Żuchowski Henryk  PRZECIW 

 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/701/17 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  
i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki 
sportowe w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła autopoprawka do projektu 

uchwały. Następnie dodała, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Za podjęciem uchwały głosowało – 29  radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXII/701/17 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. 
w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  
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i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe  
w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym): 

 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

6 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/701/17 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie 

szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i 
wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki 

sportowe w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym 
- referujący: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa.  

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:22 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  29 

Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  0 

Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  0 

    Obecni niegłosujący  0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  ZA  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  ZA  18. Palińska Magdalena  ZA 

4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  ZA 

9.  Homza 
Zbigniew  ZA  24. Rudnik Dariusz  ZA 

10.  Hordejuk 
Bernadeta ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  ZA  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz  ZA  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 
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15.  Kozłowski 
Patryk  ZA  30. Żuchowski Henryk  ZA 

 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kiwity  

w województwie warmińsko-mazurskim. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 
Komisji Budżetu i Finansów uzyskując pozytywną opinię.  
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Kiwity w województwie warmińsko-mazurskim): 

 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

7 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kiwity 
w województwie warmińsko-mazurskim - referujący: p. S. Jaskulska, Członek 

Zarządu Województwa.

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:23 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  29 

Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  0 

Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  0 

    Obecni niegłosujący  0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  ZA  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  ZA  18. Palińska Magdalena  ZA 

4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 
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8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  ZA 

9.  Homza 
Zbigniew  ZA  24. Rudnik Dariusz  ZA 

10.  Hordejuk 
Bernadeta ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  ZA  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz  ZA  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15.  Kozłowski 
Patryk  ZA  30. Żuchowski Henryk  ZA 

 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2021-2039. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła autopoprawka do ww. projektu 
uchwały. Następnie dodała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu i Finansów. 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 9, wstrzymało się – 1. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko- Mazurskiego na lata 2021-2039): 
 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

8 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko- Mazurskiego na lata 2021-2039 - referujący: p. G. 
M. Brzezin, Marszałek Województwa.  

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:23 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  18 

Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  9 

Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  1 

    Obecni niegłosujący  1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 
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Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  PRZECIW  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa ZA  18. Palińska Magdalena  WSTRZYMUJĘ SIĘ

4.  Bobek Jan  ZA  19. Pawlik Jacek PRZECIW

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek ZA  21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław  ZA  23. Prokop Grzegorz  PRZECIW 

9.  Homza 
Zbigniew  ZA  24. Rudnik Dariusz  OBECNY 

10.  Hordejuk 
Bernadeta  ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  PRZECIW  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz  PRZECIW  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA  29. Ulewicz Bożenna PRZECIW

15.  Kozłowski 
Patryk  PRZECIW  30. Żuchowski Henryk  PRZECIW 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2021 rok. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła autopoprawka do ww. projektu 
uchwały. Następnie dodała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Budżetu i Finansów. 
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 
głosowanie w programie konferencyjnym. 

 
Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 11, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2021 rok): 
 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

9 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego  

na 2021 rok - referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 
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Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:24 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  18 

Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  11 

Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  0 

    Obecni niegłosujący  0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  PRZECIW  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  ZA  18. Palińska Magdalena  PRZECIW 

4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek  ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  PRZECIW 

9.  Homza 
Zbigniew ZA  24. Rudnik Dariusz  PRZECIW 

10.  Hordejuk 
Bernadeta ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  PRZECIW  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz PRZECIW  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW

15.  Kozłowski 
Patryk  PRZECIW  30. Żuchowski Henryk  PRZECIW 

 

 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Marszałka 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 

Przewodnicząca Sejmiku oddała głos radnemu Janowi Bobkowi.  
 
Radny Jan Bobek poinformował, że zgodnie z obowiązującym Regulaminem Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, grupa radnych zainicjowała projekt uchwały 
Sejmiku w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Marszałka Województwa 
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Warmińsko-Mazurskiego, z uwagi na zmianę przepisów  prawnych regulujących tę kwestię. 
Kontynuując przedstawił szczegóły wprowadzanych zmian w Ustawie z dnia 17 września  
2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska 
państwowe oraz niektórych innych ustaw, zgodnie z którymi  należy uregulować wysokość 
wynagrodzenia Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Dodał, że przyjęte  
w projekcie uchwały łączne wynagrodzenie wyniesie 20 040,70 zł. Następnie poprosił  
o podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Radny Marcin Kazimierczuk zapytał o wysokość proponowanego wynagrodzenia 

Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego.   
 
Radny Jan Bobek odpowiedział, że zgodnie z projektem uchwały, wynagrodzenie 

będzie wynosiło 20 040,70 zł. 
 
Ponieważ nie było więcej pytań, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie w programie konferencyjnym. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało – 16 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 10. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

wynagrodzenia Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego): 
 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie
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13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 

Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego – referujący p. J. Bobek, 
Radny Województwa.

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:29 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  16 

Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  1 

Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  10 

    Obecni niegłosujący  2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  WSTRZYMUJĘ SIĘ 18. Palińska Magdalena  WSTRZYMUJĘ SIĘ

4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek WSTRZYMUJĘ SIĘ
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5.  Brzezin 
Gustaw Marek  OBECNY  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek  ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  ZA 

9.  Homza 
Zbigniew ZA  24. Rudnik Dariusz  WSTRZYMUJĘ SIĘ

10.  Hordejuk 
Bernadeta OBECNA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  PRZECIW  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ

15.  Kozłowski 
Patryk  WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Żuchowski Henryk  WSTRZYMUJĘ SIĘ

 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/375/08 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie 
ustalania diet przysługujących radnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że projekt uchwały został złożony przez 
grupę radnych i oddała głos radnemu Janowi Bobkowi.  

 
Radny Jan Bobek powiedział, że radni otrzymali uzasadnienie do projektu uchwały, 

 a następnie poinformował, że zgodnie z art. 6 ustawy z dnia 17 września 2021 r. o zmianie 
ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz 
niektórych innych ustaw, wprowadzono zmianę art. 24 ust. 5 ustawy  o samorządzie 
województwa, wskazując, iż wysokość diet przysługujących radnemu samorządu 
województwa nie może przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie 2,4-krotności kwoty bazowej 
określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe 
na podstawie przepisów ustawy o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze 
budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw. W 2021 r. kwotę bazową dla osób zajmujących 
kierownicze stanowiska państwowe ustalono w wysokości 1.789,42 zł. Wyjaśnił, że 
przedłożony projekt uchwały przewiduje maksymalne wysokości diet dla Przewodniczącego 
Sejmiku i  różnicuje wysokość pozostałych diet dla radnych w zależności od pełnionych przez 
nich funkcji. Dodał, że zaproponowano także  podwyższenie kwot potrąceń za nieobecność na 
Sesji lub Komisji. Następnie przedstawił wysokości kwot bazowych i tak odpowiednio 
Przewodniczącemu Sejmiku przysługuje dieta w wysokości 2,4 kwoty bazowej, 
Wiceprzewodniczącemu Sejmiku przysługuje dieta w wysokości 2,24 kwoty bazowej, 
Przewodniczącemu Komisji przysługuje dieta w wysokości 1,92 kwoty bazowej, 
Wiceprzewodniczącemu Komisji przysługuje dieta w wysokości 1,76 kwoty bazowej, 
natomiast radnemu bez funkcji przysługuje dieta w wysokości 1,6 kwoty bazowej.  
Nadmienił, że jeżeli chodzi o potrącenia to w przypadku nieobecności na Sesji jest to kwota 
600 zł, natomiast w przypadku  Komisji 450 zł.  

 
Radna Jolanta Andruszkiewicz zaproponowała, że warto przygotować tekst jednolity 

uchwały, co byłoby bardziej czytelne. Kolejno wskazała, że bardzo drastycznie podniesiono 
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kwoty potrąceń za nieobecność podczas Komisji i Sesji.  Zdaniem radnej podobnie należałoby 
wprowadzić zmiany i obniżyć wynagrodzenie dla Przewodniczących Komisji, którzy nie 
zwołają posiedzenia w wymaganym terminie. Następnie zgłosiła wniosek formalny o 
obniżenie o 50% proponowanej kwoty bazowej w ww. przypadku.  

 
Radny Marcin Kazimierczuk zapytał, ile będzie wynosiła dieta przewidziana dla 

Przewodniczącej Sejmiku.   
 
Radny Jan Bobek odpowiedział, że wysokość proponowanej diety wynosi 4294,61 zł. 

Następnie odniósł się do kwestii poruszonej przez radną Jolantę Andruszkiewicz i podkreślił, 
że wszystkie posiedzenia Komisji zwoływane są zgodnie z obowiązującymi przepisami. 
Dodał, że  w Sejmiku nie odnotowano, żeby Komisja  nie odbyła się w wymaganym terminie.   
 

Radna Jolanta Andruszkiewicz dodała, że chodzi o pewną konsekwencję  
w prowadzanych zapisach. Zdaniem radnej, skoro podwyższa się kwoty za nieobecności, to 
analogicznie powinno się zmniejszyć wynagrodzenie za niezwołanie Komisji w wymaganym 
terminie.  
 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła radną Jolantę Andruszkiewicz o sformułowanie 
wniosku.  

 
Radna Jolanta Andruszkiewicz zgłosiła wniosek w sprawie zmiany  § 1 ust. 9   

i poprosiła, żeby wyraz „równowartość” zastąpić 0,8 kwoty bazowej.  
 

Następnie Przewodnicząca Sejmiku poddała pod głosowanie zgłoszoną poprawkę.  
 
Za wprowadzeniem poprawki głosowało – 8 radnych, przeciw – 16, wstrzymało się – 1. 
 
Imienne wyniki głosowania (Głosowanie w sprawie zgłoszonej poprawki do projektu 

uchwały): 
 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

11  14. Głosowanie w sprawie zgłoszonej poprawki do projektu. 

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:40 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  8 

Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  16 

Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  1 

    Obecni niegłosujący  4 

Kworum zostało osiągnięte 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  PRZECIW  16. Kuchciński Marcin  PRZECIW 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  ZA  17. Osiecki Julian  PRZECIW 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  WSTRZYMUJĘ SIĘ 18. Palińska Magdalena  OBECNA 

4.  Bobek Jan PRZECIW 19. Pawlik Jacek ZA 

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  PRZECIW  20. Piotrowska Jolanta  PRZECIW 

6.  Chyl Marek  PRZECIW 21. Piwowarczyk Marcin PRZECIW

7.  Czemiel Paweł  ZA 22. Politewicz Tadeusz PRZECIW

8.  Gorczyca 
Stanisław PRZECIW  23. Prokop Grzegorz  ZA 

9.  Homza 
Zbigniew PRZECIW  24. Rudnik Dariusz  ZA 

10.  Hordejuk 
Bernadeta OBECNA  25. Słoma Jarosław  PRZECIW 

11.  Jaskulska 
Sylwia  PRZECIW  26. Sycz Miron  PRZECIW 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  ZA  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz ZA  28. Śląska-Zyśk Wioletta  PRZECIW 

14.  Kluge Grażyna  PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15.  Kozłowski 
Patryk  OBECNY  30. Żuchowski Henryk  OBECNY 

 

 
Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie w programie konferencyjnym. 
 

Za podjęciem uchwały głosowało – 16 radnych, przeciw – 3, wstrzymało się – 9. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XVII/375/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2008 r.  
w sprawie ustalania diet przysługujących radnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego): 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

12 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/375/08 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie 

ustalania diet przysługujących radnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
– referujący p. J. Bobek, Radny Województwa.  

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:41 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  16 
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Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  3 

Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  9 

    Obecni niegłosujący  1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  WSTRZYMUJĘ SIĘ  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa WSTRZYMUJĘ SIĘ  18. Palińska Magdalena  ZA 

4.  Bobek Jan  ZA  19. Pawlik Jacek WSTRZYMUJĘ SIĘ

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek ZA  21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław  ZA  23. Prokop Grzegorz  WSTRZYMUJĘ SIĘ

9.  Homza 
Zbigniew  PRZECIW  24. Rudnik Dariusz  WSTRZYMUJĘ SIĘ

10.  Hordejuk 
Bernadeta  OBECNA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  PRZECIW  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz  WSTRZYMUJĘ SIĘ  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA  29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ

15.  Kozłowski 
Patryk  WSTRZYMUJĘ SIĘ  30. Żuchowski Henryk  PRZECIW 

 
15. Skargi, Wnioski, Petycje. 

 
 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości  

 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że w dniu 24 listopada br. Komisja Skarg 

Wniosków i Petycji przejawiła inicjatywę uchwałodawczą w sprawie projektu uchwały 
dotyczącego przekazania petycji według właściwości i otworzyła dyskusję.  
 

Radny Zbigniew Homza zgłosił, że błędnie oddał swój głos i jest „za” podjęciem 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/375/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalania diet przysługujących radnym 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  
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Radny Henryk Żuchowski zgłosił, że nie odnotowano jego głosu i poinformował, że 
jest „przeciw” podjęciu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/375/08 Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 29 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalania diet 
przysługujących radnym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 

Radny Stanisław Gorczyca poinformował, że Stowarzyszenie Krainy Drwęcy i Pasłęki 
zwróciło się z wnioskiem o podjęcie formalnych działań zapewniających wdrożenie 
instrumentu RLKS czyli Rozwoju Lokalnego Kierowanego przez Społeczność w latach 2021-
2027 na  obszarze całego województwa warmińsko-mazurskiego i zapytał, czy Zarząd 
Województwa podjął  działania w tej sprawie.  
 

Marszałek Województwa poinformował, że Zarząd Województwa nie podejmował 
decyzji w tej sprawie. Nadmienił, że petycja w tym zakresie została skierowana do Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  
 

W dalszej części Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod głosowanie  
w programie konferencyjnym. 

 
Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według 

właściwości): 
 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

13  15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości.  

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:45 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  24 

Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  0 

Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  3 

    Obecni niegłosujący  2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  ZA  18. Palińska Magdalena  ZA 
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4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek WSTRZYMUJĘ SIĘ

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin OBECNY

7.  Czemiel Paweł  ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  OBECNY 

9.  Homza 
Zbigniew  ZA  24. Rudnik Dariusz  ZA 

10.  Hordejuk 
Bernadeta ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  ZA  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz  ZA  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ

15.  Kozłowski 
Patryk  ZA  30. Żuchowski Henryk  ZA 

 
 Kolejno Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że 25 listopada br.  do Kancelarii 

Sejmiku wpłynęła Petycja „Stop in vitro” składana w interesie publicznym dotycząca leczenia 
niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego (in vitro) dla mieszkańców województwa 
warmińsko-mazurskiego, która będzie procedowana podczas jednej z kolejnych sesji Sejmiku. 
 
16.  Sprawy organizacyjne Sejmiku. 
 

Nie wniesiono.  
 
17. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI Sesji Sejmiku z dnia 26.10.2021 r. 
 

Wobec braku uwag do protokołu Przewodnicząca Sejmiku zarządziła głosowanie  
w programie konferencyjnym. 

Za przyjęciem protokołu głosowało 28 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad XXXI Sesji Sejmiku z dnia 

26.10.2021 r.): 
 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

14  17. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI Sesji Sejmiku z dnia 26.10.2021 r.  

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 12:46 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  28 
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Liczba obecnych  29  Głosy przeciw  0 

Liczba nieobecnych  1  Głosy wstrzymujące się  0 

    Obecni niegłosujący  1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  ZA  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  ZA  18. Palińska Magdalena  ZA 

4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek  ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  ZA 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  ZA 

9.  Homza 
Zbigniew ZA  24. Rudnik Dariusz  ZA 

10.  Hordejuk 
Bernadeta ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  ZA  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz ZA  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA

15.  Kozłowski 
Patryk  ZA  30. Żuchowski Henryk  ZA 

 

 
Przewodnicząca Sejmiku zarządziła 10 - minutową przerwę.  
Przewodnicząca Sejmiku wznowiła obrady i przeszła do realizacji kolejnych punktów 
porządku obrad.  
 
18. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Sejmiku poinformowała,  iż radni otrzymali informacje: 

a) z analizy oświadczeń majątkowych radnych Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
dokonanej przez Przewodniczącą Sejmiku, 

b) z analizy oświadczeń majątkowych Członków Zarządu Województwa, Skarbnika 
Województwa, Sekretarza Województwa, kierowników wojewódzkich 
samorządowych jednostek organizacyjnych, osób wydających decyzje administracyjne 
w imieniu Marszałka Województwa, dokonanej przez Marszałka Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego, 
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c) z analizy oświadczeń majątkowych radnych Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
dokonanej przez urzędy skarbowe. 

 
Następnie Przewodnicząca Sejmiku zapytała, czy są uwagi do przedstawionych 

informacji.  
 

Radny Tadeusz Politewicz wyjaśnił, że w jego oświadczeniu majątkowym zostały 
wypełnione wszystkie rubryki.  
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że zostanie to sprawdzone.  
 

W dalszej części Przewodnicząca Sejmiku wskazała, że wraz z materiałami sesyjnymi 
został przekazany radnym projekt stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Prawa  i Sprawiedliwości w sprawie wsparcia dla 
służb mundurowych chroniących integralności granic Rzeczypospolitej Polskiej. 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała pod głosowanie Stanowisko 
Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Prawa  
 i Sprawiedliwości w sprawie wsparcia dla służb mundurowych chroniących integralności 
granic Rzeczypospolitej Polskiej w programie konferencyjnym. 
 

Za podjęciem stanowiska głosowało – 13 radnych, przeciw –14, wstrzymało się – 1. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Prawa  i Sprawiedliwości w sprawie wsparcia dla 
służb mundurowych chroniących integralności granic Rzeczypospolitej Polskiej): 
 

34 XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

15 
18. Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie 

wsparcia dla służb mundurowych chroniących integralności granic 
Rzeczypospolitej Polskiej. 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.11.2021 13:02 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 13 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 14 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk PRZECIW 16. Kuchciński Marcin PRZECIW 
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Edward 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Osiecki Julian PRZECIW 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa PRZECIW 18. Palińska Magdalena ZA 

4. Bobek Jan PRZECIW 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin 
Gustaw Marek PRZECIW 20. Piotrowska Jolanta PRZECIW 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz PRZECIW 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Homza 
Zbigniew PRZECIW 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta PRZECIW 25. Słoma Jarosław PRZECIW 

11. Jaskulska 
Sylwia PRZECIW 26. Sycz Miron PRZECIW 

12. Kazimierczuk 
Marcin ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta NIEOBECNA 

14. Kluge Grażyna PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kozłowski 
Patryk ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 

 
Radna Jolanta Andruszkiewicz w dalszej części procedowanego punktu zgłosiła, że 

błędnie oddała swój głos i jest „za” podjęciem Stanowiska Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Prawa  i Sprawiedliwości w sprawie 
wsparcia dla służb mundurowych chroniących integralności granic Rzeczypospolitej Polskiej. 
 

Kolejno Przewodnicząca Sejmiku  poddała pod głosowanie projekt stanowiska 
Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej i Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego w sprawie wsparcia dla 
służb mundurowych, samorządów i organizacji społecznych działających na granicy polsko-
białoruskiej. 
 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała pod głosowanie Stanowisko 
Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej i Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego w sprawie wsparcia dla 
służb mundurowych, samorządów i organizacji społecznych działających na granicy polsko-
białoruskiej). 
 

Za podjęciem stanowiska głosowało – 18 radnych, przeciw – 8, wstrzymało się – 1. 
 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej i Klubu Radnych Polskiego 
Stronnictwa Ludowego w sprawie wsparcia dla służb mundurowych, samorządów  
i organizacji społecznych działających na granicy polsko-białoruskiej): 
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34 XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

16 
18. Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie 
wsparcia dla służb mundurowych, samorządów i organizacji społecznych 

działających na granicy polsko-białoruskiej. 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.11.2021 13:03 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 8 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk 
Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz 
Jolanta PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. Astramowicz-
Leyk Teresa ZA 18. Palińska Magdalena OBECNA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin 
Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gorczyca 
Stanisław ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Homza 
Zbigniew ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Hordejuk 
Bernadeta ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Jaskulska 
Sylwia ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Kazimierczuk 
Marcin PRZECIW 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kierozalski 
Grzegorz PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. Kozłowski 
Patryk PRZECIW 30. Żuchowski Henryk WSTRZYMUJĘ SIĘ
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W trakcie dyskusji radny Henryk Żuchowski oraz radny Dariusz Rudnik zgłosili, że są 
przeciw Stanowisku Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z inicjatywy Klubu 
Radnych Koalicji Obywatelskiej i Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego  
w sprawie wsparcia dla służb mundurowych, samorządów i organizacji społecznych 
działających na granicy polsko-białoruskiej 
 

Kontynuując Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że 17 listopada br. obradowało 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, którego przedmiotem obrad była 
Uchwała nr XXXI/478/21 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 26 
października 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej ze środków budżetu 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego jednostkom samorządu terytorialnego w 2021 roku. 
(Uchwała ws. pomocy w związku z ASF).W wyniku badania uchwały została orzeczona jej 
nieważność w całości. Dodała, że jeszcze nie wpłynęło uzasadnienie. 
Dodatkowo  poinformowała, że 12 listopada br. wpłynęło pismo od przedstawicieli z regionu 
tj. Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego oraz Wójtów Gmin: Lubawa, Nowe Miasto 
Lubawskie, Rybno, Dąbrówno, Iława z informacją iż nie mogą skorzystać z oferowanej 
uchwałą Sejmiku pomocy oraz wskazali, że są to środki nieadekwatne do bardzo trudnej 
sytuacji hodowców. Ww. podmioty zaapelowały o wprowadzenie rozwiązań systemowych 
ratujących hodowle trzody chlewnej. Dodała, że wspomniane pismo jest do wglądu 
 w Kancelarii Sejmiku.  
 
 

Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz  poinformował, że podczas głosowania 
Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych 
Koalicji Obywatelskiej i Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego w sprawie 
wsparcia dla służb mundurowych, samorządów i organizacji społecznych działających na 
granicy polsko-białoruskiej jego głos „za” nie został odnotowany i poprosił o umieszczenie 
tej informacji w protokole.  
 

Radna Jolanta Andruszkiewicz zgłosiła, że błędnie oddała głos podczas jednego  
z wcześniejszych głosowań w sprawie Stanowisk.  
 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że zostanie to sprawdzone i odnotowane  
w protokole, ponieważ nie ma podstaw do przeprowadzenia reasumpcji głosowania i nie 
można zmienić wyniku głosowania.   
  
W dalszej części odbyła się dyskusja, w trakcie której głos zabrali: 

 Radny Henryk Żuchowski, 
 Radna Bernadeta Hordejuk – Przewodnicząca Sejmiku, 
 Radny Dariusz Rudnik, 
 Radna Jolanta Andruszkiewicz,  
 Radca Prawny Mirosław Antoszewski, 
 Radna Bożenna Ulewicz, 
 Radny Jarosław Słoma, 
 Radny Patryk Kozłowski. 

 
Członkowie Klubu Prawa i Sprawiedliwości w swoich wypowiedziach wskazywali, 

że podczas procedowania Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  
z inicjatywy Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej i Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa 
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Ludowego w sprawie wsparcia dla służb mundurowych, samorządów i organizacji 
społecznych działających na granicy polsko-białoruskiej nie mieli możliwości zabrania głosu. 
Wnioskowali o reasumpcję głosowania, wskazując, że z uwagi na zakłócenia technicznie  
błędnie oddali swoje głosy. Podkreślali, iż są przeciwko podejmowanemu Stanowisku  
i zapisom w nim zawartych dotyczących poparcia dla osób nielegalnie przekraczających 
granicę.  
 

Przewodnicząca Sejmiku wskazywała, że podczas procedowania każdego punktu, 
radni mają możliwość zabierania głosu i zadawania pytań. Następnie Radny Jarosław Słoma 
zaproponował zamknięcie dyskusji i przejście do kolejnych punktów porządku obrad.  
 

Radca Prawny poinformował, że zgodnie z Regulaminem, Sejmik może dokonać 
reasumpcji głosowania, gdy wynik głosowania budzi uzasadnione wątpliwości. Zdaniem 
Radcy Prawnego taka sytuacja obecnie nie miała miejsca i dodał, że ostateczna decyzja 
należy do Przewodniczącej Sejmiku.  
 

Przewodnicząca Sejmiku zarządziła 10 - minutową przerwę.  
 

Przewodnicząca Sejmiku wznowiła obrady i otworzyła dyskusję. 
 
 
Głos zabrali: 

 Radny Dariusz Rudnik, 
 Radna Teresa Astramowicz-Leyk, 
 Radna Bożenna Ulewicz, 
 Radny Henryk Żuchowski, 
 Radna Jolanta Andruszkiewicz, 
 Radna Bernadeta Hordejuk – Przewodnicząca Sejmiku, 
 Radny Patryk Kozłowski, 
 Radny Marcin Kuchciński – Wicemarszałek Województwa, 
 Radna Wioletta Śląska-Zyśk, 
 Radny Jarosław Słoma.  

 
 

Podczas dyskusji Członkowie Klubu Radnych PiS przedstawiali argumenty 
wskazujące m.in. na niezasadność podjęcia Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej i Klubu Radnych Polskiego 
Stronnictwa Ludowego w sprawie wsparcia dla służb mundurowych, samorządów  
i organizacji społecznych działających na granicy polsko-białoruskiej. Podkreślali w swoich 
wystąpieniach, że zapisy zawarte w przedstawionym projekcie Stanowiska są niezgodne  
z prawem.  Radni PiS nie zgadzali się na nielegalne przekraczanie granic Polski i apelowali  
o reasumpcję głosowania Stanowiska, w związku z tym, że nie mogli zabrać głosu i w wyniku 
problemów technicznych oddali go błędnie. Wskazano także, że na poprzednich sesjach 
również pojawiała się taka sytuacja, że radni nie mogli zabrać głosu, ponieważ nie zostało to  
odnotowane.  Nadmienili, że nie  popierają wspomnianego Stanowiska.  Dodali, że nie 
rozumieją, dlaczego Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  
z inicjatywy Klubu Radnych Prawa  i Sprawiedliwości w sprawie wsparcia dla służb 
mundurowych chroniących integralności granic Rzeczypospolitej Polskiej zostało odrzucone. 
Wskazali, że w przygotowanym przez nich Stanowisku zawarte były wyrazy wdzięczności  
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szacunku i uznania dla Funkcjonariuszy Straży Granicznej i Policji, Żołnierzy Wojska 
Polskiego oraz wszystkich służb mundurowych zaangażowanych w obronę granicy państwa 
polskiego. 

 W swoich wypowiedziach zaznaczali, że nie wyrażają zgody na nielegalne 
przekraczanie granicy, które może stanowić zagrożenie dla obywateli Polski.  
 

Odmienne zdanie wyrazili członkowie Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej  
i Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego, którzy w swoich wystąpieniach 
podkreślali, że w przygotowanym Stanowisku  składają podziękowania żołnierzom  
i funkcjonariuszom wykonującym służbę i wypełniającym swoje obowiązki wobec Ojczyzny 
i jej mieszkańców. Wskazywali, że w przygotowanym Stanowisku kierują także 
podziękowania do władz samorządowych i mieszkańców przygranicznych terenów, którzy 
otoczyli opieką uchodźców. Podkreślali, że zgodnie z obowiązującymi przepisami pomoc 
należy się również uchodźcom.  
 

Podczas dyskusji, radny Dariusz Rudnik zgłosił wniosek formalny o przeprowadzenie 
reasumpcji głosowania.  

 
Kolejno w trakcie dyskusji radna Bożenna Ulewicz zgłosiła wniosek formalny  

o zamknięcie dyskusji.  
 

Przewodnicząca Sejmiku poddała pod głosowanie wniosek formalny o zamknięcie 
dyskusji.  
 

Za zamknięciem dyskusji głosowało – 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
 

Imienne wyniki głosowania (Głosowanie wniosku formalnego o zamknięcie dyskusji): 
 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

17  18. Głosowanie wniosku formalnego o zamknięcie dyskusji. 

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 14:21 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  26 

Liczba obecnych  28  Głosy przeciw  0 

Liczba nieobecnych  2  Głosy wstrzymujące się  1 

    Obecni niegłosujący  1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos
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1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  ZA  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  ZA  18. Palińska Magdalena  OBECNA 

4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek  ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  ZA 

9.  Homza 
Zbigniew ZA  24. Rudnik Dariusz  ZA 

10.  Hordejuk 
Bernadeta ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  ZA  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz ZA  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15.  Kozłowski 
Patryk  NIEOBECNY  30. Żuchowski Henryk  ZA 

 

 
Następnie Przewodnicząca Sejmiku zarządziła reasumpcję głosowania nad 

zgłoszonymi projektami Stanowisk.  
 

 Podjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 z inicjatywy Klubu Radnych Prawa  i Sprawiedliwości w sprawie wsparcia dla 
służb mundurowych chroniących integralności granic Rzeczypospolitej Polskiej. 

 
Za podjęciem stanowiska głosowało – 9 radnych, przeciw – 18, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Prawa  i Sprawiedliwości w sprawie wsparcia dla 
służb mundurowych chroniących integralności granic Rzeczypospolitej Polskiej): 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

18 
18. Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie 

wsparcia dla służb mundurowych chroniących integralności granic 
Rzeczypospolitej Polskiej. 

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 14:22 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  9 
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Liczba obecnych  28  Głosy przeciw  18 

Liczba nieobecnych  2  Głosy wstrzymujące się  0 

    Obecni niegłosujący  1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  PRZECIW  16. Kuchciński Marcin  PRZECIW 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  ZA  17. Osiecki Julian  PRZECIW 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa PRZECIW  18. Palińska Magdalena  OBECNA 

4.  Bobek Jan  PRZECIW 19. Pawlik Jacek ZA 

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  PRZECIW  20. Piotrowska Jolanta  PRZECIW 

6.  Chyl Marek PRZECIW 21. Piwowarczyk Marcin PRZECIW

7.  Czemiel Paweł  ZA  22. Politewicz Tadeusz PRZECIW

8.  Gorczyca 
Stanisław  PRZECIW  23. Prokop Grzegorz  ZA 

9.  Homza 
Zbigniew  PRZECIW  24. Rudnik Dariusz  ZA 

10.  Hordejuk 
Bernadeta  PRZECIW  25. Słoma Jarosław  PRZECIW 

11.  Jaskulska 
Sylwia  PRZECIW  26. Sycz Miron  PRZECIW 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  ZA  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz  ZA  28. Śląska-Zyśk Wioletta  PRZECIW 

14.  Kluge Grażyna  PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15.  Kozłowski 
Patryk  NIEOBECNY  30. Żuchowski Henryk  ZA 

 
 Podjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

z inicjatywy Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej  i Klubu Radnych Polskiego 
Stronnictwa Ludowego w sprawie wsparcia dla służb mundurowych, 
samorządów i organizacji społecznych działających na granicy polsko-
białoruskiej. 

 
Za podjęciem stanowiska głosowało – 18 radnych, przeciw – 9, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z inicjatywy Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej w sprawie wsparcia dla 
służb mundurowych, samorządów i organizacji społecznych działających na granicy polsko-
białoruskiej): 
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34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

19 
18. Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie 
wsparcia dla służb mundurowych, samorządów i organizacji społecznych 

działających na granicy polsko-białoruskiej. 

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 14:23 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  18 

Liczba obecnych  28  Głosy przeciw  9 

Liczba nieobecnych  2  Głosy wstrzymujące się  0 

    Obecni niegłosujący  1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  PRZECIW  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  ZA  18. Palińska Magdalena  OBECNA 

4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek  ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  PRZECIW 

9.  Homza 
Zbigniew ZA  24. Rudnik Dariusz  PRZECIW 

10.  Hordejuk 
Bernadeta ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  PRZECIW  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz PRZECIW  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW

15.  Kozłowski 
Patryk  NIEOBECNY  30. Żuchowski Henryk  PRZECIW 
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 Podjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie 
walki z pandemią koronawirusa COVID-19. 

 
Przewodnicząca Sejmiku poprosiła Przewodniczącego Klubu Koalicji Obywatelskiej  

o odczytanie treści stanowiska.  
 

Radny Stanisław Gorczyca odczytał projekt stanowiska: 
 
„Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 26 listopada  

2021 r. w sprawie walki z pandemią koronawirusa COVID-19. Sejmik Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego wyraża zaniepokojenie sposobem walki w Polsce z kolejną falą 
pandemii i brakiem zdecydowanych działań Rządu RP w kierunku zahamowania 
rozprzestrzeniania się koronawirusa. Dwa lata zmagań z pandemią odcisnęły piętno na życiu 
naszych rodaków. Liczne przypadki zachorowań i zgonów, praca i nauka zdalna, utrudniony 
dostęp do placówek społeczno-kulturalnych, a przede wszystkim znacznie ograniczony dostęp 
do służby zdrowia ma swoje konsekwencje w każdym aspekcie naszego życia. Jako Radni 
Województwa, kierując się troską o życie i zdrowie mieszkańców regionu Warmii i Mazur 
zwracamy się o nasilenie dotychczasowych, a także wprowadzenie nowych rozwiązań na rzecz 
poprawy sytuacji epidemiologicznej w kraju. Apelujemy o wprowadzenie rozwiązań 
respektujących i wprowadzających powszechne użytkowanie paszportów covidowych, tzw. 
Green Pass. Zwracamy się o to, by wzorem innych państw europejskich osoby 
niezaszczepione przeciwko COVID-19 mogły przebywać w przestrzeni publicznej jedynie w 
koniecznych, uzasadnionych przypadkach. Dodatkowo należałoby wprowadzić obowiązek 
szczepień w placówkach służby zdrowia, opieki społecznej, edukacji, służb mundurowych, 
administracji rządowej i samorządowej. Uważamy, że skutecznym rozwiązaniem 
pozwalającym na ograniczenie transmisji koronawirusa będzie zezwolenie pracodawcom na 
sprawdzenie informacji o szczepieniach wśród swoich pracowników. To pozwoli na 
efektywniejszą i bezpieczniejszą organizację pracy w każdym sektorze gospodarki. Sejmik 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego uznaje za konieczne wprowadzenie pilnych rozwiązań 
w tej sprawie. Zdaniem Radnych Warmii, Mazur i Powiśla pozwoli to na znaczne 
ograniczenie zachorowań i zgonów naszych obywateli z powodu koronawirusa”. 

 
Następnie radny Stanisław Gorczyca podkreślił, że sytuacja związana z pandemią 

koronawirusa jest dramatyczna i przedstawił liczbę zachorowań oraz zgonów w krajach 
europejskich. Wskazał na konieczność szczepień w celu zminimalizowania śmiertelności  
w kraju.  
 

Przewodnicząca Sejmiku zgłosiła, że należy zmienić datę w procedowanym 
stanowisku i zapis powinien brzmieć: Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego z dnia 30 listopada 2021 r.  Następnie Przewodnicząca Sejmiku otworzyła 
dyskusję.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 

 Radny Dariusz Rudnik, 
 Radny Stanisław Gorczyca, 
 Radny Grzegorz Kierozalski, 
 Radny Miron Sycz – Wicemarszałek Województwa, 
 Radna Jolanta Piotrowska – Członek Zarządu Województwa, 
 Radna Teresa Astramowicz –Leyk. 
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Członkowie Klubu Radnych PiS wyrazili sprzeciw wobec zaprezentowanemu 

Stanowisku Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie walki z pandemią 
koronawirusa COVID-19, twierdząc, że zawiera ono apel o wprowadzenie aresztów 
domowych dla ludzi, na co nie mogą się zgodzić i będą głosować przeciw. W dalszej części 
podkreślali działania Rządu na rzecz walki z pandemią koronawirusa i świadczenia kierowane 
do osób najbardziej dotkniętych jej skutkami. Zdaniem Członków Klubu Radnych PiS 
powyższe Stanowisko jest niezasadne.  

 

 Odmienne stanowisko wyrazili Członkowie Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, 
którzy wyrazili swoje zaniepokojenie aktualną sytuacją pandemiczną w kraju i w regionie. 
Podkreślali, że  w przedstawionym Stanowisku apelują do Rządu  o podjęcie konkretnych 
działań w kierunku zminimalizowania liczby zachorowań, m.in. poprzez  promocję szczepień. 
Zwracali także uwagę na konieczność podjęcia systemowych działań w celu ochrony zdrowia  
oraz życia mieszkańców kraju i regionu Warmii i Mazur.  

 
W trakcie dyskusji Radny Stanisław Gorczyca zgłosił wniosek formalny  

o zamknięcie dyskusji i poddanie Stanowiska pod głosowanie. 
  
W dalszej części Przewodnicząca Sejmiku poddała pod głosowanie wniosek formalny 

o zamknięcie dyskusji.  
 

Za zamknięciem dyskusji głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. 
 

Imienne wyniki głosowania (Głosowanie wniosku formalnego o zamknięcie dyskusji): 
 
 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

20  18. Wniosek formalny nad zakończeniem dyskusji. 

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 14:44 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  20 

Liczba obecnych  26  Głosy przeciw  0 

Liczba nieobecnych  4  Głosy wstrzymujące się  5 

    Obecni niegłosujący  1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 
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2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  WSTRZYMUJĘ SIĘ  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa ZA  18. Palińska Magdalena  NIEOBECNA 

4.  Bobek Jan  ZA  19. Pawlik Jacek WSTRZYMUJĘ SIĘ

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  OBECNA 

6.  Chyl Marek ZA  21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  ZA  22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław  ZA  23. Prokop Grzegorz  ZA 

9.  Homza 
Zbigniew  ZA  24. Rudnik Dariusz  WSTRZYMUJĘ SIĘ

10.  Hordejuk 
Bernadeta  ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  NIEOBECNY  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz  ZA  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA  29. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ

15.  Kozłowski 
Patryk  NIEOBECNY  30. Żuchowski Henryk  WSTRZYMUJĘ SIĘ

 
Następnie Przewodnicząca Sejmiku poddała treść Stanowiska Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie walki z pandemią 
koronawirusa COVID-19 pod głosowanie w programie konferencyjnym.  

 
Za podjęciem stanowiska głosowało – 18 radnych, przeciw – 8, wstrzymało się – 0. 
 
Imienne wyniki głosowania (Podjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie walki z pandemią koronawirusa COVID-
19): 

 

 

34  XXXII sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie

21  18. Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 
listopada 2021 r. w sprawie walki z pandemią koronawirusa COVID-19. 

Typ głosowania  jawne  Data głosowania:  30.11.2021 14:45 

 

Liczba uprawnionych  30  Głosy za  18 

Liczba obecnych  26  Głosy przeciw  8 

Liczba nieobecnych  4  Głosy wstrzymujące się  0 
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    Obecni niegłosujący  0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp  Nazwisko i imię  Głos Lp Nazwisko i imię Głos

1.  Adamczyk 
Edward  ZA  16. Kuchciński Marcin  ZA 

2.  Andruszkiewicz 
Jolanta  PRZECIW  17. Osiecki Julian  ZA 

3.  Astramowicz-
Leyk Teresa  ZA  18. Palińska Magdalena  NIEOBECNA 

4.  Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek PRZECIW

5.  Brzezin 
Gustaw Marek  ZA  20. Piotrowska Jolanta  ZA 

6.  Chyl Marek  ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7.  Czemiel Paweł  PRZECIW 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8.  Gorczyca 
Stanisław ZA  23. Prokop Grzegorz  PRZECIW 

9.  Homza 
Zbigniew ZA  24. Rudnik Dariusz  PRZECIW 

10.  Hordejuk 
Bernadeta ZA  25. Słoma Jarosław  ZA 

11.  Jaskulska 
Sylwia  ZA  26. Sycz Miron  ZA 

12.  Kazimierczuk 
Marcin  NIEOBECNY  27. Szulc Jolanta  NIEOBECNA 

13.  Kierozalski 
Grzegorz PRZECIW  28. Śląska-Zyśk Wioletta  ZA 

14.  Kluge Grażyna  ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW

15.  Kozłowski 
Patryk  NIEOBECNY  30. Żuchowski Henryk  PRZECIW 

 

 
 

W dalszej części procedowanego punktu Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że 
trwają prace nad powołaniem Młodzieżowego Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego i przypomniała, że w dniu dzisiejszym upływa termin na zgłaszanie uwag  do 
statutu Sejmiku Młodzieżowego Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
 

Następnie Przewodnicząca Sejmiku oddała głos radnej Bożennie Ulewicz.  
 

Radna Bożenna Ulewicz w swoim wystąpieniu poruszyła m.in. poniższe kwestie: 
1. Poprosiła o wydłużenie terminu Konsultacji społecznych projektu programu regionalnego 

na lata 2021-2027 Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur, następnie zaproponowała, 
aby powyższy program został omówiony na kolejnej sesji Sejmiku. Zwróciła się z prośbą  
o precyzyjne określenie pojęć takich jak np. migranci w Programie, wzorem zapisów 
zawartych w programie województwa podlaskiego i województwa śląskiego.   

2. Kolejno poprosiła o sprawozdanie Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego,  
a także wyniki głosowania i wskazanie kto zadecydował, że Zarząd Regionu Warmińsko-
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Mazurskiego „Solidarność” nie otrzymał wstępnie zadeklarowanych środków w wysokości 
5 tys. zł na obchody „40-lecia Solidarności”. 

3. Odniosła się sytuacji w  Teatrze im. Stefana Jaracza w Olsztynie i zapytała, czy pracownik 
Teatru, pomimo stwierdzonego wirusa Covid-19, brał udział w konferencji prasowej, tym 
samym zarażając innych pracowników, co skutkowało przełożeniem spektaklu. 

4. Zaapelowała o odwołanie Europejskiego Kongresu Samorządowego w Mikołajkach, 
powołując się na sytuację pandemiczną, a także wysokość środków przeznaczonych na 
dofinansowanie ww. wydarzenia.   

5. Zwróciła się z prośbą o przekazanie pomocy finansowej dla pracowników służby 
granicznej.  

Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz wyjaśnił, że nie należy łączyć środków 
przeznaczonych z budżetu województwa warmińsko-mazurskiego dla organizacji 
pozarządowych oraz środków unijnych  w ramach regionalnego programu na lata 2021-2027 
Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur. Nadmienił, że to dwa zupełnie inne programy.  
Następnie przedstawił założenia regionalnego programu, w ramach którego jeden  
z priorytetów dotyczy włączenia i integracji mieszkańców Warmii i Mazur. Wyjaśnił, że 
priorytety zostały określone przez Unię Europejską oraz właściwe Ministerstwo  
a wspomniane zapisy znajdują się także w programach innych regionów. Kolejno 
poinformował, że konsultacje w sprawie ww. Programu rozpoczęły się w Warmińsko-
Mazurskiej  Filharmonii im.  Feliksa Nowowiejskiego w Olsztynie i od tego czasu 
Ministerstwo określiło, że pozostało 35 dni do zakończenia konsultacji. Dodał, że konsultacje 
zostały już zakończone i przedstawił dalszą drogę procedowania Programu.   

W dalszej części poinformował, że Samorząd Województwa przekazał wsparcie 
finansowe dla Straży Granicznej i wskazał, że w miarę możliwości wspierają placówki 
w regionie.  
 

Członek Zarządu, p. Jolanta Piotrowska przedstawiła szczegóły działania 2.7.3 
(wspieranie integracji społeczno-gospodarczej obywateli państw trzecich, w tym migrantów), 
które zostały określone w regionalnym programie  na lata 2021-2027 Fundusze Europejskie 
dla Warmii i Mazur i wyjaśniła, że ww. zapisy wynikają z umowy partnerstwa zaplanowanej 
przez Rząd Polski określonej na podstawie założeń unijnych. Potwierdziła, że te zapisy 
zawarte są również w innych regionach, które także  będą  prowadziły działania na rzecz 
wsparcia obywateli państw trzecich. W dalszej części przedstawiła planowane działania m.in. 
z jednostkami samorządu terytorialnego, organizacjami pozarządowymi, aby osobom 
przyjeżdżającym do kraju i regionu  zapewnić jak najlepsze warunki do życia.  

 
Radna Bożenna Ulewicz  ponownie przedstawiła zastrzeżenia do regionalnego 

programu na lata 2021-2027 Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur. Następnie 
poinformowała, że w trosce o społeczny rozwój regionu, należałoby wskazać dokładne 
określenia grupy migrantów, które zdaniem radnej nie zostały uwzględnione w programie 
naszego regionu, natomiast zostały określone np. w programie województwa podlaskiego 
i województwa śląskiego.  

 
Członek Zarządu, p. Sylwia Jaskulska odniosła się do kwestii dot. Teatru im. Stefana 

Jaracza w Olsztynie i poinformowała, że Dyrektor zgodnie z obowiązującymi przepisami nie 
ma obowiązku weryfikacji osób zaszczepionych wśród pracowników.  Następnie przedstawiła 
szczegóły związane z konfliktem w Teatrze i wskazała, że Sąd jest właściwy do rozstrzygania 
toczących się spraw, a województwo nie jest stroną uprawnioną do podejmowania czynności 
w  zakresie przepisów prawa pracy względem pracowników Teatru. W dalszej części 
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przedstawiła osiągnięcia Teatru i poinformowała, że Dyrektor Teatru przysłuchuje się 
obradom i można do niego skierować pytania.  
 

Radna Bożenna Ulewicz zapytała, jaka jest ostateczna kwota odszkodowań 
zasądzonych prawomocnymi wyrokami, które należy wypłacić pracownikom Teatru im. 
Stefana Jaracza w Olsztynie. Poprosiła o informację, jaka jest ostateczna kwota odszkodowań 
zasądzonych już prawomocnym wyrokiem i, czy wysokość odszkodowań wynosi około  
200 tys. zł. Zdaniem radnej, za takie środki można byłoby wyreżyserować dwie sztuki.  

 
19. Oświadczenia radnych. 
 

Ponieważ nie było zgłoszeń, Przewodnicząca Sejmiku zamykając punkt poinformowała, 
że kolejna sesja Sejmiku zaplanowana jest na  28 grudnia 2021 r.  
 
20. Zamknięcie Sesji. 
 

Zamykając obrady XXXII sesji Sejmiku, Przewodnicząca Sejmiku podziękowała za 
udział w zdalnej sesji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 
 
                Przewodnicząca Sejmiku 
 
                   Bernadeta Hordejuk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sporządziła:  
 
Sylwia Wiśniewska 


